

SOALAN LAZIM: PERTANDINGAN KITAR SEMULA TORAY &+ 2023

Q	Pihak manakah yang akan mengutip botol PET dari sekolah?
A	Hanya agen kitar semula yang dilantik oleh pihak penganjur dibenarkan mengutip botol PET dari sekolah.
Q	Siapakah agen kitar semula yang telah dilantik oleh penganjur?
A	<p>LCT PLASTIC INDUSTRY SDN.BHD. (1451777-M) Lot 899, Jalan Ayer Itam, 10460 George Town, Pulau Pinang</p> <p>1. En. Hanson Tan (013- 444 7777) 2. En. James Sim (014- 9465278)</p>
Q	Adakah agen kitar semula akan membayar untuk botol- botol PET yang telah dikutip oleh pihak sekolah?
A	Semua botol PET [1] yang dikutip oleh pihak sekolah untuk tujuan penyertaan pertandingan ini <u>tidak akan dibayar ganjaran dalam bentuk wang tunai.</u>
Q	Bilakan pihak sekolah akan mendapat beg jumbo bag bagi tujuan pengutipan botol PET [1]?
A	Setiap sekolah akan mendapat satu beg jumbo selepas lawatan pertama dari agen kitar semula. Apabila kutipan dari agen kitar semula berlaku, satu beg jumbo baru akan diberi kepada pihak sekolah untuk menggantikan beg yang telah dikutip. Kitaran ini akan diulangi pada kutipan yang seterusnya.
Q	Bagaimana data kitar semula ini akan direkod?
A	Pihak penganjur akan menyediakan satu buku kutipan untuk merekodkan data (dalam dua salinan (satu untuk pihak sekolah dan satu untuk agen kitar semula). Proses menimbang perlu dilakukan oleh agen kitar semula dan turut disaksikan oleh wakil sekolah. Selepas menimbang, kedua-dua pihak perlu saling mengesahkan data di buku kutipan masing-masing.
Q	Bagi tujuan pertandingan ini, apakah bahan kitar semula yang akan dikutip?
A	HANYA botol PET [1] dikutip bagi tujuan pertandingan ini.
Q	Adakah BENAR bahawa semua botol PET [1] bottles adalah lutsinar?
A	<p>TIDAK BENAR. Selalunya, botol PET adalah lutsinar. Walau bagaimanapun, juga terdapat botol PET yang lutsinar tetapi berwarna, ataupun ia adalah legap (<i>opaque</i>)/ berwarna.</p> <p><u>PENTING:</u> Bagi tujuan pertandingan ini, agen kitar semula dapat mengutip semua jenis botol PET [1] DAN akan diambil kira dalam jumlah berat.</p>

Q	Selain daripada botol PET 1 , adalah pihak sekolah boleh menghantar kontainer / bekas PET 1 ?
A	Hanya botol-botol PET [1] diambil kira dalam pertandingan ini.
Q	Adalah pihak sekolah boleh menghantar kontainer / bekas yang bukan PET 1 ?
A	Agan kitar semula boleh mengutip kontainer/ bekas plastik yang lain dengan harga yang dipersetujui di antara pihak sekolah dan agan kitar semula. Walau bagaimanapun, semua kontainer/ bekas plastik yang bukan jenis PET [1] ini perlu diasingkan daripada botol PET [1].
Q	Adakah penutup dan label botol boleh dikitar semula?
A	<ul style="list-style-type: none"> ● Penutup botol – Ia boleh dikitar semula dan boleh dikutip oleh agan kitar semula. Walau bagaimanapun, berat penutup tidak akan diambil kira dalam jumlah berat bagi tujuan pertandingan ini. ● Label – Ia tidak boleh dikitar semula.
Q	Apakah langkah- langkah yang perlu diambil bagi memastikan botol PET sedia dikitar semula?
A	<ul style="list-style-type: none"> ● Bersih ● Kering ● Dileperkan